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Vedrørende:  HP 2020-23- Spørsmål om parkeringsavgift og om sykkelhandlingsplan 
  
 

 
Kommunedirektøren har mottatt følgende spørsmål fra representanten Johan Malvik (V). 
 
1. Hvor mye har dere anslått å få inn i økte inntekter av å innføre halv parkeringsavgift på el-

biler?  
 
Svar: Dette er omtalt i dokumentet «Omstilling 2024» under tekniske tjenester. Det er anslått at 
halv pris på el-bilparkering vil gi en inntekt på kr 2,5 mill. 
 
 
2. Potten «Handlingsplan sykkel» under investeringer er budsjettert til opp mot 30 mill i 2020 og 

2022, men kun 13,5 mill i 2021 og 2023. Hva skyldes det?  
 
Svar: Det er opprinnelig lagt inn kr 13,5 mill pr år til Handlingsplan sykkel. Bygging av sykkelhotell 
og etablering av gang/sykkelvei langs Nordveien er store prosjekter som er forsinket i forhold til 
opprinnelig plan. Pengene for disse prosjektene er flyttet frem i tid, derfor store beløp. 
 
3. Jeg ser at midlene er satt av til å følge opp sykkelstrategien, men hvilke prosjekter skal det 

arbeides med nå utenom sykkelhotellene? 
 
Svar: Hvert år får hovedutvalg en sak om Handlingsplan sykkel. Plan for bruken av midlene for 
2019 og 2020 ble behandlet av hovedutvalg MIK høsten 2018. Planen kommer opp til ny 
behandling i MIK januar 2020. 
 

  
  
 



 

 


